
 
Zápis č. 4/2010 (51) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 15. 3. 2010 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., 
Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Bc. O. 
Vrzal, Bc. L. Novotná-Czudková, Ing. V. Gerlich , P. Peroutka (celkem 10 členů 
AS)  

Hosté: Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Eva Navrátilová 

 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2010.  

4. Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2009.  

5. Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 
2010/2011.  

6. Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období 23. 2. 2009 – 25. 2. 2010. 

7. Různé  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek.  
 

• Problém zobrazování telefonních čísel – doc. Sysel dořeší tento problém přímo s p. 
Kratinou. 

• Nedostatky v informačním systému „Portál UTB“ byly napraveny.  
• Kreditní hodnocení doktorandů – bude řešeno v souvislosti se změnou Směrnice FAI 

doplňující SZŘ UTB. 
• Prošetření požadavku některých pracovníků pouze na páteční výuku, díky které musí jiní 

učit vždy v sobotu.  Zodpovídá děkan 
Dr. Chramcov  informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB 

• Proběhlo poslední zasedání původního složení AS UTB, na kterém byl i přes zamítavé 
stanovisko některých členů AS UTB (zejména zástupců FAI) schválen rozpočet UTB pro 
rok 2010. Tomuto schválení předcházelo usnesení AS UTB, že v dalších letech bude 
financován pouze takový počet studentů, který bude vyhlášen rozhodnutím rektora. 

• Proběhlo Ustavující zasedání AS UTB, na kterém byla zvolena předsedkyně AS UTB Ing. 
Macháčková. Předsedou akademické komory byl zvolen doc. Pavlínek a předsedou 
studentské komory byl zvolen Lukáš Baroň. Do Ekonomické komory AS UTB byli za FAI 
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nominováni Dr. Chramcov a Dr. Matýsek a do Legislativní komory AS UTB doc. Prokopová a 
studenti Trnčák a Friedl.  

• Na ustavujícím zasedání rektor UTB obhajoval nákup pozemků v Uh. Hradišti jako 
reakci na zveřejněné články ve zlínských periodikách. Rektor UTB informoval, že podal 
trestní oznámení na neznámého pachatele za pomluvu 
 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Proděkan Sysala seznámil členy AS FAI s počtem přijatých přihlášek. V letošním roce je evidováno 
719 přihlášek ke studiu v Bc. studijním programu. Dále proděkan Sysala informoval o tom, že 
podklady k akreditaci nového bakalářského oboru byly odeslány akreditační komisi. Akreditační 
materiál pro magisterský obor SW inženýrství bude projednán Radou studijního programu a po 
schválení předmětů budou podklady připraveny pro odeslání Akreditační komisi MŠMT. 

Tajemnice FAI informovala o tom, že proběhnou další jednání týkající se přidělení finančních 
prostředků FAI. 

ad 3) Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2010. 

Tento návrh byl projednáván na zasedání EK AS FAI, především byl řešen způsob rozdělení 
finančních prostředků na jednotlivé ústavy. Dr. Chramcov tento problém znovu otevřel a předložil 
ke zvážení 3 varianty procentuálního rozdělení provozních prostředků ústavů. Vysvětlil 
přiřazení finančních prostředků na doktorandy a otevřel diskusi k problematice rozdělení 
financí.  

Problematika bude ještě jednou projednána na zasedání EK AS FAI dne 23. 3. 2010 v 15.00 hod. 
Předložené varianty budou členům AS FAI elektronicky rozeslány. Případné další návrhy 
mohou členové AS FAI zaslat Dr. Chramcovovi.  

ad 4)  Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2009 

Zpráva o hospodaření FAI za rok 2009 byla projednána na zasedání EK, která se uskutečnila dne 
25. 2. 2010. EK doporučila materiál k hlasování o schválení. 

Návrh usnesení AS FAI  51/1 
AS FAI schválil Zprávu o hospodaření FAI za rok 2009. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 51/1 
AS FAI schválil Zprávu o hospodaření FAI za rok 2009. 

ad 5)  Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 
2010/2011. 

Členům AS FAI byl předložen Časový plán výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 
2010/2011, který vychází převážně z časového plánu UTB. O materiálu se bude jednat a hlasovat 
na dalším zasedání AS FAI. 
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ad 6)  Projednání návrhu Zprávy o činnosti AS FAI za období 23. 2. 2009 – 25. 2. 2010. 

Návrh Zprávy o činnosti AS FAI za období 23.2.2009-25.2.2010 byl rozeslán členům AS FAI 
elektronicky. Při projednávání byly zjištěny nesrovnalosti v tabulce č. 2 a další drobné formální 
chyby. Nedostatky budou odstraněny. O návrhu se bude hlasovat na příštím zasedání AS FAI.  

ad 7)  Různé. 

• Bc. Vrzal poukázal na nedostatky na stánkách FAI pro uchazeče. Nejsou zprovozněny 
ukázky z laboratoře. Prod. Sysala přislíbil nápravu. 

• Ing. Gerlich zjistil na stránkách AS FAI nepřesnosti v e-mailové adrese O. Vrzala. Dr. 
Chramcov tuto informaci prověří a zajistí sjednání nápravy. 
 

 
Dne 22. 3. 2010 proběhne v přednáškovém sále 51/107 ve 13.00 hod. představení kandidátů 
na volbu děkana FAI. Termín příštího zasedání AS FAI, při kterém proběhne volba děkana 
FAI, je stanoven na středu 24. 3. 2010 ve 13.30 hod. v zasedací místnosti 51/606. 
 
 
 
 
Ve Zlíně dne 19. 3. 2010 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


